
Uchwała Nr XXII/251/16
Rady Miejskiej w Słupsku

z dnia 24 lutego 2016 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2015 r. poz. 1515, poz.1890) oraz art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz.U. z 2016 r, poz.23).

Rada Miejska w Słupsku
uchwala, co następuje:

§ 1. 
1. Uznaje się za bezzasadną skargę Pana .................* z dnia 9 grudnia 2015 roku na działalność 

Prezydenta Miasta Słupska. Skarga dotyczy zamontowania przezroczystych i nieprzezroczystych 
ekranów wzdłuż ul. Rejtana podczas realizacji inwestycji pn: ”Nowy przebieg drogi krajowej nr 21 
w Słupsku”.

2. Uzasadnienie powyższego stanowiska zawarte jest w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. 
Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Miejskiej w Słupsku do powiadomienia Skarżącego 

o sposobie załatwienia skargi.

§ 3. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodnicząca                                                  
Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska

* Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie 
danych osobowych (tj.Dz.U.z 2002 r. Nr 101, poz.926 z późn.zm.). Wyłączenia jawności tych danych 
dokonała Bożena Dacko w dniu 25 lutego 2016 roku.

Id: 3B93E778-F88D-490B-B2B7-C173CF0B2D20. Uchwalony Strona 1



Załącznik do Uchwały Nr XXII/251/16

Rady Miejskiej w Słupsku

z dnia 24 lutego 2016 r.

Uzasadnienie

Dnia 9 grudnia 2015r. Pan .........* zwrócił się do Ministerstwa Infrastruktury o zbadanie pod 
względem prawnym, czy Prezydent Miasta Słupska nie dopuścił się zaniechań w związku z montażem 
ekranów przezroczystych i nieprzezroczystych na inwestycji pn: ,,Nowy przebieg drogi krajowej nr 21 
w Słupsku” oraz czy celowo nie poinformował mieszkańców o możliwości dokonania zmiany 
wypełnienia ekranów.

Przy nowo wybudowanej ulicy Rejtana po zatwierdzeniu projektu decyzją o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej nie dokonywano zmian rodzaju wypełnień ekranów akustycznych. 
Wypełnienia przezroczyste powyższych ekranów były przewidziane na etapie projektowym i w czasie 
realizacji zadania pn. „Nowy przebieg drogi krajowej nr 21 w Słupsku” nie dokonano zmiany na 
wniosek mieszkańców. Dokonano montażu paneli ekranów akustycznych zgodnych z projektem 
(wyciąg z dokumentacji w załączniku do uzasadnienia uchwały). Nie zostały pozyskane odrębne 
pozwolenia ani też zgoda Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, gdyż zmian wypełnień 
ekranów na etapie budowy nie dokonywano. Podczas budowy ringu uległo zmianie w zakresie 
budowy ekranów: maksymalne odsunięcie ekranów akustycznych od zabudowań przy ul. Rejtana nr 6 
i 8 w Słupsku oraz likwidacja ekranów na ulicy Koszalińskiej (na wysokości Centrum Kształcenia 
Praktycznego, oraz w pobliżu skrzyżowania z ul. Grottgera). Zastosowanie ekranów przezroczystych 
przy zabudowie domów jednorodzinnych uwarunkowane było niską zabudową oraz sposobem odbicia 
i pochłonięcia fali akustycznej przez ten typ ekranu. Przy budynkach wielorodzinnych nr 12, 14, 16 i 
18 na ulicy Rejtana w Słupsku zastosowano ekrany mieszane (pełne u dołu, które maja za zadanie 
przede wszystkim pochłonięcie jak największej fali akustycznej, która w tym miejscu jest niezwykle 
silna oraz przezroczyste u góry – mają za zadanie odbić falę akustyczną i przepuścić światło 
słoneczne, w celu spełnienia wymagań nasłonecznienia budynków i  pomieszczeń mieszkalnych 
znajdujących się w zasięgu ekranów).

Podkreślić należy, że zastosowanie w danym przypadku konkretnego typu ekranu decyduje jego 
charakter akustyczny, a nie charakter optyczny.

Z uwagi na pięcioletni okres trwałości projektu dokonanie zmian w charakterystyce ekranów 
akustycznych możliwe będzie najwcześniej w 2021 roku.

Mając na względzie powyższe, skargę Pana .......* należy uznać za bezzasadną. Prezydent w swoim 
działaniu nie nadużył swoich uprawnień, ponieważ sytuacji opisana w skardze nie miała miejsca. 
Projekt ustawienia ekranów powstaje na podstawie przeprowadzonych analiz akustycznych i 
przewidywanego ruchu, natomiast korekta ich charakterystyki będzie możliwa po upływie okresu 
trwałości na podstawie analiz akustycznych dokonanych w czasie eksploatacji nowo wybudowanej 
drogi.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska
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Załącznik do uzasadnienia

projekt dokumentacji ekranów akustycznych przy ulicy Rejtana w Słupsku

Id: 3B93E778-F88D-490B-B2B7-C173CF0B2D20. Uchwalony Strona 2



Id: 3B93E778-F88D-490B-B2B7-C173CF0B2D20. Uchwalony Strona 3



Id: 3B93E778-F88D-490B-B2B7-C173CF0B2D20. Uchwalony Strona 4




